
بیان  با  کرمان  استاندار  اقتصاد:  گروه 
جدی  مشکل  دچار  برق  تامین  در  اینکه 
کشاورزی  برق  »چاه های  گفت:  هستیم، 
این،  و  می شود  خاموش  هفته  در  روز  دو 
از  خیلی  در  است.  کرده  ایجاد  گرفتاری 
مشکلاتی  و  می شوند  جمع  مردم  شهرها 
شرق  در  می گویند.  هم  درست  دارند. 
در  داریم،  را  خرما  محصول  فقط  استان، 
شمال استان پسته را داریم که چند سال 
زیادی  خسارات  و  افتاد  اتفاق  سرمازدگی 
تولید  مقداری  امسال  شد.  وارد  آن  به 
خوب شده و تیرماه فصل مغزگیری پسته 
قابل  ببیند  آسیب  محصول  اگر  و  است 
جبران نیست«. محمدمهدی فداکار افزود: 
»برآورد شده که امسال حدود 70، 80 هزار 
میلیارد تومان پسته داشته باشیم. وقتی از 
 50 مثلا  که  می زنیم  حرف  مس  شرکت 
هزار میلیارد تومان سود دارد، این سود به 

شاید  که  می رود  جیب سهام داران شرکت 
این  ولی  نباشد  کرمان  هم  آن  درصد  یک 
مردم  زندگی  به  تومان  میلیارد  هزار   80
از  دهیم  اجازه  نباید  و  برمی گردد  استان 

دست برود«.
مکاتبه  نیرو  وزارت  »با  داد:  ادامه  وی 
سوم  شنبه  روز  تا  بود  قرار  که  کرده ایم 
تیرماه خبر بدهند. اگر تا روز یکشنبه نتیجه 
تامین  شورای  در  حتما  نکنند،  اعلام  را 
مصوبه ای خواهیم گذراند و اجازه نمی دهیم 
چاه موتورهای کشاورزی قطع شود و اعلام 
قطع  هفته  در  روز  یک  حداکثر  می کنیم 
سوم  وی  استقامت،  گزارش  به  شود«. 
توسعه  راهبردی  شورای  جلسه  در  تیرماه 
را  برق  »وقتی  شد:  یادآور  کرمان  استان 
قطع می کنیم فقط آبیاری کاهش نمی یابد، 

موتورپمپ و تاسیسات آسیب می بینند«.
استان  »در  کرد:  اظهار  کرمان  استاندار 

یزد چاه های کشاورزی دو هفته پیش فقط 
یک روز خاموشی داشتند و هفتۀ گذشته 
اما  ما  استان  در  نداشتند.  خاموشی  اصلا 
محترم  مدیران  را  بیاید  بخشنامه  هرچه 
می پذیرند و 100 درصد آن را اجرا می کنند. 

چرا به مردم فشار می آورید؟«. 

اشاره  با  کرمان  فرماندار  جامعه:  گروه 
به کم آبی و قطع مکرر آب در بخش هایی 
بر  مبنی  شایعات  برخی  و  کرمان  شهر  از 
جیره بندی آب، گفت: »طبق اطلاعات فنی 
موجود، امکان جیره بندی آب شرب در شهر 
به دلیل  زمان بندی،  برنامۀ  با  همراه  کرمان 
نوع سیستم شبکۀ توزیع آب وجود ندارد، 
بنابراین اجرای طرح جیره بندی آب در شهر 

کرمان منتفی خواهد بود«.
علی بابایی، با اشاره به تلاش ها برای حل 
مشکل کمبود آب و قطعی آب در برخی از 
نقاط و شهرک های کرمان افزود: »هم اکنون 
با مجوز شورای تأمین شهرستان، عملیات 
آبرسانی با استفاده از تانکرهای سپاه، ارتش 
و نیز آب و فاضلاب به تعدادی از شهرک ها 
ازجمله همت، 1۴ معصوم، مطهری و منطقه 

سعیدی و سایر نقاط، در حال اجرا است«.
این که در حاضر 110 چاه  بیان  با  وی 
به  تزریق آب  و  استخراج آب  آب در مدار 
شبکۀ آب آشامیدنی شهر کرمان هستند، 

ادامه داد: »قرار است 8 حلقه چاه جدید نیز 
حفر و به این تعداد اضافه شود«.

بابایی یادآور شد: »تا پایان هفته آینده 
۲ چاه جدید در منطقۀ دشت حسین آباد و 
یک چاه جدید در منطقۀ دشت جوپار وارد 
تأمین آب شرب  به شبکۀ  مدار می شود و 

شهر کرمان اضافه خواهند شد«.
به گزارش مهر کرمان، وی گرمای بیش 
از حد هوا در کرمان را علت اصلی افزایش 
مصرف آب و مشکلات ایجاد شده در کمبود 
بیان کرد و گفت: »روزانه 1۶5  آب شرب 
شرب  آب  شبکه  به  آب  مترمکعب  هزار 

کرمان تزریق می شود«.
هزار   800 جمعیت  به  کرمان  فرماندار 
»حدود  افزود:  و  کرد  اشاره  کرمان  نفری 
استان در شهر کرمان  یک چهارم جمعیت 
مصرف  و  صرفه جویی  و  هستند  ساکن 
موجود  مشکلات  می تواند،  آب  بهینه 
از  یکی  ادامه  در  وی  دهد«.  کاهش  را 
و  فشار  کاهش  مشکلات  ایجاد  علت های 

منبع های  تعداد  افزایش  را  آب  قطعی  نیز 
گذاشتن  و  مسکونی  منازل  در  آب  ذخیره 
پمپ های غیرمجاز قبل از کنتور در برخی 
به  توجه  »با  و گفت:  بیان کرد  نقاط شهر 
آمارهای هواشناسی مبنی بر تداوم گرما تا 
بهینه  به صورت  را  آب  مردم  آینده،  هفته 
موجود  مشکلات  میزان  تا  کنند  مصرف 
کاهش یابد«. بابایی خاطرنشان کرد: »طرح 
کرمان  شهر  به  خلیج فارس  از  آب  انتقال 
در  کرمان  استاندار  سوی  از  جدی  به طور 
حال پیگیری است، این طرح با تأمین مالی 
گسترده در حال اجراست و همۀ تلاش ها 
به طور کامل  زمان بندی  تا طبق  این است 
تأمین آب  تا مشکل  و عملیاتی شود  اجرا 

شرب کرمان حل شود«.
این  اجرای  از  امیدواری  ابراز  با  وی 
بیشتر  اطلاع رسانی  امسال،  پایان  تا  طرح 
به  خلیج فارس  از  آب  انتقال  خصوص  در 
و آب  استانداری کرمان  به  را  شهر کرمان 

منطقه ای ارجاع داد. 

بیان  با  جیرفت  فرماندار  جامعه:  گروه 
اینکه در حوزۀ میراث فرهنگی در شهرستان 
جیرفت فعالیت قابل توجهی انجام نشده، 
مجموعۀ  اساسی  »مشکل  کرد:  اظهار 
این  که  است  این  جیرفت  میراث فرهنگی 
مجموعه در حد نمایندگی است هرچند در 
تابلوی آن عنوان اداره درج شده است اما 
کار مشخصی  و  و ساز  اداری  هنوز چارت 
باستانی  جیرفت  شان  در  این  و  ندارد 

نیست«.
احمد بلندنظر با اشاره به روند کند ساخت  
موزه منطقه ای جیرفت، عدم تعیین حریم 
و ساماندهی محوطۀ تاریخی کنارصندل را 
نیز عامل دیگر نارضایتی مردم بیان کرد و 
ادامه داد: »تپه باستانی کنارصندل و شهر 
قدیم جیرفت نیاز به مرمت اضطراری دارد 
شود«.  جلوگیری  آن  بیشتر  تخریب  از  تا 
تکلیف  »تعیین  خاطرنشان کرد:  بلندنظر 
الزامی  کنارصندل  تاریخی  محوطۀ  حریم 
کنارصندل  تعیین حریم  عدم  است«. وی 
روستا  این  در  بسیاری  مشکلات  عامل  را 
امورات  به  افزود: »کار رسیدگی  و  دانست 
مردم روستای کنارصندل با مشکل مواجه 
اعتبارات  دهیاری ها  این که  با وجود  است، 
خوبی دارند اما در روستای کنارصندل این 
اعتبارات نمی تواند هزینه شود زیرا در همۀ 
ورزشی،  تفریحی،  رفاهی،  از  اعم  حوزه ها 
عمرانی، کشاورزی و غیره حریم کنارصندل 
مانع کار است که باید مشخص شود حریم 

از کدام محدوده  کنارصندل تا کجاست و 
مردم می توانند امورات خود را انجام دهند«.

در  بلندنظر  کرمان،  فارس  گزارش  به 
استان  فرهنگی  میراث  مدیرکل  با  دیدار 
کرمان با اشاره به اینکه با مدیریت ضعیف 
شهرستان،  این  میراث فرهنگی  حوزۀ  در 
رزومۀ من و شمای مدیرکل میراث فرهنگی 
است،  شده  خراب  زمینه  این  در  استان 
حوزۀ  در  ما  عملکرد  از  »مردم  افزود: 
میراث فرهنگی گلایه مند هستند و حقیقتا 
من حق را به آن ها می دهم زیرا طی همۀ 
در  توجهی  قابل  اتفاق  هیچ  سال ها  این 
شاهد  شهرستان  در  میراث فرهنگی  حوزۀ 

نبودیم«.
صنایع دستی  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
این  در  نیز  کرمان  استان  گردشگری  و 
نشست از کنارصندل و موزه بزرگ جیرفت 
به عنوان پروژه های هدف استان کرمان نام 
برد و گفت: »اولویت ما تخصیص اعتبار و 

کار روی پروژه های هدف استان است«.
اینکه موزه  به  اشاره  با  فعالی   فریدون 
جیرفت  در  کشور  جنوب شرق  منطقه ای 
در  »ما  افزود:  است،  ساخت  حال  در 
موزۀ  جیرفت،  موزه  به جز  کرمان  استان 
باستان شناسی نداریم و به دلیل اهمیت این 
منطقه است که ساخت چنین موزه ای در 

جیرفت در نظر گرفته شده است«.
جیرفت  فرماندار  با  دیدار  در  وی 
خاطرنشان کرد: »متاسفانه از سال 8۶ که 

کلنگ احداث این موزه زده شد، کار ساخت 
با وقفۀ طولانی مدت در دوران مدیریت های 
قبلی مواجه شد که نه من و نه تیم همراه 

من مقصر بود«.
توانستیم  ما  »البته  اضافه کرد:  فعالی   
موزه  برای  اعتبار  تخصیص  زیاد،  تلاش  با 
و  بیندازیم  جریان  به  دوباره  را  جیرفت 
مطمئنا دیگر شاهد وقفه در روند ساخت 

موزه نخواهیم بود«.
 مدیرکل میراث فرهنگی استان کرمان 
گفت: »5 میلیارد تومان اعتبار ابلاغ شده و 
آمادۀ اجرای کار برای ساماندهی کنارصندل 
و ایجاد سایت موزه در این محوطۀ تاریخی 
آماده است و 5 میلیارد تومان هم از محل 
اعتبارات 1۴0۲ برای کنارصندل پیش بینی 
تومان  میلیارد  همچنین۲0  و  است  شده 
هم برای موزه جیرفت در نظر گرفته شده 
اعظمی  »آقای  شد:  یادآور  وی  است«.  
نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس 
جذب  زمینۀ  در  می تواند  اسلامی  شورای 
کمک  جیرفت  موزه  برای  مستقل  اعتبار 
خانه  راه اندازی  از  ادامه  در  فعالی  کند«. 
خلاق صنایع دستی در جیرفت خبر داد و 
صنایع دستی  خلاق  خانه  »دومین  افزود: 
ریال  میلیارد   10 اعتبار  با  کرمان  استان 
به  می شود  راه اندازی  جیرفت  در  به زودی 
این دلیل که هم جیرفت برای ما اهمیت 

دارد و هم مطالبه گری که دارند«. 
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جمعه ۹ تیرماه؛
رئیس جمهور به استان کرمان 

سفر می کند
دولت  هیات  اعضای  و  رئیس جمهور  گروه جامعه: 
جمعه ۹ تیرماه جاری به استان کرمان سفر می کنند.

مدیرکل روابط عمومی استانداری کرمان با اعلام 
این خبر گفت: »افتتاح پروژۀ آبرسانی از سد نساء به 
شهرهای بم و بروات از جمله برنامه های سفر هیات 
اسدی زاده  مجتبی  است«.  کرمان  استان  به  دولت 
افزود: »در جریان این سفر، پروژۀ نیروگاه برق فولاد 

بوتیای کرمان نیز  به بهره برداری می رسد«.
کرد:  بیان  تیرماه  ایسنا کرمان، وی ۶  گزارش  به 
»سفر رئیس جمهور به استان کرمان یک روزه است«. 

در دهمین دورۀ فعالیت هیات نمایندگان 
اتاق بازرگانی؛

روسای کمیسیون های اتاق 
کرمان انتخاب شدند

دورۀ  دهمین  کمیسیون   7 روسای  اقتصاد:  گروه 
فعالیت هیات نمایندگان اتاق کرمان انتخاب شدند.

بر این اساس »سیدمحمدرضا ترابی موسوی« رئیس 
محمدمیرزائیان«  »محمدعلی  کشاورزی،  کمیسیون 
نقوی«  »علی  صادرات،  توسعه  کمیسیون  رئیس 
زیربنایی،  امور  و  سرمایه گذاری  کمیسیون  رئیس 
رئیس کمیسیون صنعت، »مظفر  بدرآبادی«  »حامد 
محمدی« رئیس کمیسیون واردات و تجارت داخلی، 
معدن،  کمیسیون  رئیس  نوقی«  حجت  »مجید 
و  گردشگری  کمیسیون  رئیس  افشاری پور«  »محمد 

صنایع دستی شدند.
صنایع،  بازرگانی،  اتاق  عمومی  روابط  گزارش  به 
کمیسیون های  روسای  کرمان،  کشاورزی  و  معادن 
اتاق کرمان باید از بین اعضای هیات نمایندگان این 

مجموعه انتخاب شوند. 
هیات نمایندگان دهمین دورۀ فعالیت اتاق کرمان 
شنبه ۲0 اسفندماه 1۴01 پس از برگزاری م انتخابات 

برگزیده شدند.
هیات  اعضای  نیز،  جاری  اردیبهشت ماه سال   1۹
حمید  رئیس،  طبیب زاده  سیدمهدی  شامل  رئیسه 
بهرامی  محمدرضا  اول،  نایب رئیس  عزت آبادی پور 
آرش  و  خزانه دار  جبالبارزی  عباس  دوم،  نایب رئیس 

علوی دبیر انتخاب شدند.

وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد
دانش آموزان در مدرسۀ محل 

سکونت خود ثبت نام کنند
گروه جامعه: در سال تحصیلی جدید برای ثبت نام 
دانش آموزان »شعاع محدوده« در نظر گرفته شده تا 
دانش آموزانی که نزدیک یک مدرسه هستند اما منطقۀ 
پرورشی آن  و  آموزش  با منطقۀ  محل سکونت آن ها 
مدرسه یکسان نیست، بتوانند در آن مدرسه ثبت نام 

کند.
وزارت  دانش آموزان  ثبت نام  مرکزی  ستاد  رئیس 
آموزش و پرورش با اعلام این خبر گفت: »دانش آموزان 
براساس آدرس محل سکونت که در سامانۀ املاک ثبت 
شده، می توانند در نزدیک ترین مدرسه به محل سکونت 
ثبت نام کنند«. سید مجتبی هاشمی افزود: »همچنین، 
می توانند در مدرسۀ نزدیک محل اشتغال پدر یا مادر 

نیز ثبت نام کنند«.
ادامه داد: »محدوده بندی طوری تعریف شده  وی 
که دانش آموزان بتوانند در نزدیک ترین مدرسه به محل 

سکونت یا اشتغال پدر و مادر باشند«.
به گزارش ایسنا، وی ۶ تیرماه در ادامۀ این اظهارات 
کنون  تا  که  مشکل  این  برای  »امسال  کرد:  تاکید 
خانواده ها نمی توانستند دانش آموز خود را در مدارسی 
بود  مستقر  پرورش  و  آموزش  منطقه  دو  بین  در  که 
خود  دستورالعمل  در  و  کردیم  تدبیر  کنند،  ثبت نام 
آوردیم و ستادهای ثبت نام در سطح استان و مناطق را 
ملزم کردیم تا با جلسه ای که برای هماهنگی تشکیل 
می دهند، مدرسه را »شعاع محدوده« و نه مرز و تقاطع 
تعیین کنند. مدرسه شعاع باشد تا خانواده ها بتوانند 
ثبت نام  ستاد  و  مناطق  به  امر  این  و  کنند  ثبت نام 
»امسال  کرد:  بیان  وی  است«.  شده  تکلیف  استان 
نفر  میلیون  به 17  قریب  مدارس  دانش آموزان  تعداد 
است. هرچند این امر طبق متغیرهای مختلف از جمله 

مهاجرت اتباع دستخوش تغییرات می شود«.

پورابراهیمی در صحن علنی مجلس؛ 
کارگروه ویژة تامین آب شهر 

کرمان تشکیل شود
گروه جامعه: نماینده مردم کرمان و راور در مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به افزایش دما و مشکل آب، 
گفت: »تامین آب شهر کرمان در شرایط خاصی قرار 
در  تذکری شفاهی  در  پورابراهیمی  دارد«. محمدرضا 
جلسۀ علنی، پنجم تیرماه مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: »به دنبال گرما شرایط ملتهب شده و ارائۀ خدمات 

عمومی مثل برق و آب شرایط خاصی دارد«.
وی یادآور شد: »افزایش دما در هفتۀ اخیر بر زندگی 
مردم اثر گذاشته و اکنون اصلی ترین مشکل در شهر 

کرمان بی آبی، کم آبی و عدم تامین منابع آب است«.
با  نیرو  وزارت  می رود  »انتظار  افزود:  پورابراهیمی 
هماهنگی استاندار کرمان یک کارگروهی ویژه  تشکیل 
ایام تیرماه که شرایط سختی را پشت سر  دهد و در 
می گذاریم برای حل مشکل منابع آبی کرمان اقدام لازم 
صورت گیرد«. وی اضافه کرد: »مردم در حاشیۀ شهر 

کرمان با مشکلات زیادی مواجه هستند«.
انتقال آب  »البته  داد:  ادامه  ایسنا، وی  گزارش  به 
از خلیج فارس در حال انجام است و ان شاءالله تا سال 

آینده به نتیجه رسیده و مشکل حل می شود«. 

امینی زاده عضو شورای شهر کرمان:
برای کم آبی شهر کرمان 

فکری عاجل بشود
افت  گرما،  گرفتن  شدت  با  همزمان  جامعه:  گروه 
ناگهانی آن شهروندان کرمانی را به  فشار آب و قطع 

ستوه آورده است.
محمد امینی زاده ـ رئیس کمیسیون حقوقی، نظارت 
و ارزیابی شورای شهر در صحن علنی شورا نسبت به 
این موضوع واکنش داد. او گفت: »در هفته های اخیر، 
آبرسانی در شهر کرمان به دلیل کمبود منابع و اینکه 
شبکه جوابگو نیست، مشکلات جدی در حاشیه و مرکز 
شهر ایجاد کرده است«. وی با بیان اینکه یک ماه پیش 
کرد:  اظهار  داشتند،  آب  مشکل  صنعتی  شهرک  در 

»قطعا الان مشکلات آن ها بیش تر هم شده است«.
وی تاکید کرد: »برای این وضعیت از سوی متولیان 
فکر عاجلی بشود«. امینی زاده همچنین بیان کرد: »در 
تانکرهای آبرسانی که برای  شهرداری توافق شده که 
فضای سبز استفاده می شد را برای آبرسانی حاشیۀ شهر 
اختصاص بدهد و آبفا هم قول داده که آب آن را تامین 
کند«. به گزارش استقامت، وی دوشنبه 5 تیرماه در 
صحن علنی شورا در ادامۀ این اظهارات خود گفت: »هوا 
امروز آلوده هم هست، کمبود آب مشکل  گرم است، 

مضاعفی شده و زندگی مردم را سخت کرده است«.
وی با انتقاد از روند کند پروژۀ انتقال آب خلیج فارس 
آب  انتقال  قول  »سال ها  کرد:  اظهار  کرمان  شهر  به 

خلیج فارس داده می شود ولی مدام عقب می افتد«.
وی تاکید کرد که برای حل مشکل آب شهر کرمان 

چاره ای اساسی اندیشیده شود.

انتقاد نایب رئیس شورای شهر کرمان:
برخی استخرهای اماکن 

خصوصی با آب شرب پر می  شود
گروه جامعه: نایب رئیس شورای شهر کرمان با اشاره 
به مشکل کم آبی در شهر گفت: »در بخش هایی از شهر 
کرمان، استخرها و فضاهای شنا در اماکن خصوصی با 

آب شهر پر می شود«.
محمدرضا کمساری همچنین اظهار کرد: »در برخی 
موارد شاهدیم که مخازنی بیش از ظرفیت مجتمع ها و 
ساختمان ها نصب شده است. مثلا در ساختمانی با دو 
خانوار ساکن، منبع 5 هزار لیتری گذاشته اند یا پمپ 
قبل از کنتورها نصب می کنند«. وی از نهادهای متولی 
خواست تا بر این مسائل نظارت و با تخلفاتی که صورت 

می گیرد برخورد کنند.
به گزارش استقامت، وی در نشست عمومی شورای 
این  ادامۀ  در  تیرماه   5 دوشنبه  روز  در  کرمان  شهر 
اظهارات گفت: »از چند محله بازدید کردیم و دیدیم 
در  آبی  هیچ  آب،  کنتور  از  قبل  پمپ  نصب  دلیل  به 

لوله ها نیست«.
وی بیان کرد: »همه در شرایط بحرانی باید به فکر 
هم باشیم و با صرفه جویی و استفادۀ درست و در برخی 
از  تا دیگران هم  از خودگذشتگی کمک کنیم  مواقع 

نعمت آب در این روزهای گرم بهره مند شوند«.  

خبر خبر

خاموشی چاه های کشاورزی به یک روز در هفته محدود شود

امکان جیره بندی آب در شهر کرمان وجود ندارد

حریم کنارصندل هرچه زودتر تعیین تکلیف شود

استاندار کرمان خواستار شد؛

فرماندار کرمان:

فرماندار جیرفت مطرح کرد؛


